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PROTOKÓŁ Nr XLIV/2022 

z czterdziestej czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 15 grudnia 2022 r. w godzinach 14,45-15,20 

w sali posiedzeń w Unędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 383/XLIV /2022 w sprawie zmian w budżecie 2022 r. 

2. Nr 384/XLIV/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr 1 do nr 2 do protokołu. 
Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady GiM Koziegłowy: 15 Radnych . 

Radnych obecnych na Sesji: 13. 

Radni nieobecni: 
1. Pani Jadwiga Balińska 

2.Pan Michał Kubalski. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
- Zastępca Skarbnika GiM Pani Anna Łoniewska - Niewęgłowska 

- Radca Prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 



2 

Porządek obrad ses ii: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy w 2022 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Infonnacja Przewodnic.zącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad 44 Sesji. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 
otwarcia sesji. powitała przybyłych na sesję radnych, Pan Burmistrza, kierowników jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy 1 Miasta. Państwa Sołtysów oraz 

Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic 
Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowania oraz 

potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. 

Zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania, w sesji Rady 

Gminy i Miasta uczestniczyło 13 radnych. 

Pani Przewodnicząca stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 5,6 do protokołu. 

Ad. pkt2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 

otrzymali wszyscy radni. Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 
obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano. Wobec braku wniosków w sprawie zmiany porządku 

obrad, przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
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Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady , każdy 
miał możliwość zapoznania się z nimi. Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 
do protokołu. Uwag nie zgłaszano. 
Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 30 listopada 2022 roku został przyjęty 
13 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad.pkt4 

Rada Gminy i Miast.a Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał 

i Wniosków w składzie: 
1. Pani Monika Skrobarczyk 
2. Pan Andrzej Szóstak. 

Ad.pkt5 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy i Miasta Koziegłowy na 2022 rok ( załącznik nr 7 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 383/XLIV/2022 w sprawie zmian w budżecie 2022 roku została przyjęta 13 

głosami „za" ( jednogłośnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( załącznik nr 8 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 384/XLIV/2022 w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 

przyjęta 13 głosami „za" ( jednogłośnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia informacji 

o działalności w okresie międzysesyjnym. 
Na wstępie Pan Burmistrz podziękował Pani Przewodniczącej Rady za zwołanie sesji w trybie 
nadzwyczajnym oraz Radnym za przybycie, byśmy mogli zabezpieczyć środki finansowe 
na wypłatę dodatku węglowego i innych paliw stałych realizowanych przez Ośrodek Pomocy 
Społecznej. Na terenie Gminy i Miast.a Koziegłowy zachodziła potrzeba weryfikacji składanych 
dodatkowych wniosków dla gospodarstw domowych, dla ponad 450 wniosków i stąd zachodziła 
potrzeba wprowadzenia około 1.200.000 zł, abyśmy jeszcze w tym roku budżetowym nie tylko 
rozpatrzyli te wnioski, ale również dokonali wypłat tegoż świadczenia. 30 listopada br. upłynął 
termin składania wniosków na dodatek węglowy oraz na inne źródła ciepła. Na dzień dzisiejszy 
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zostało przyjętych 5672 wniosków , rozpatrzono 5502 wnioski, do rozpatrzenia pozostało 170 
wniosków. Dzisiejsza zmiana w budżecie pozwoli na szybkie rozpatrzenie tejże części 
wniosków i wypłatę dodatków. 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, 
a mianowicie: 

- Gmina i Miasto Koziegłowy od ponad dwóch tygodni prowadzi zadanie, po podpisaniu 
umowy z Polską Grupą Górniczą , na obrót węglem i ekogroszkiem dla gospodarstw 
domowych. Na dzień dzisiejszy zostało złożonych 725 wniosków, z czego 
rozdysponowano węgiel i ekogroszek dla 250 gospodarstw . 1 to jest wszystko co było 
przydzielone dla Gminy i Miasta Koziegłowy. Obecnie Gmina i Miasto Koziegłowy, jak 

i większość samorządów, wnioskuje o zwiększenie puli tegoż paliwa tak, żeby 

ewentualnie zabezpieczyć te wnioski w jak najszybszym czasie i mamy nadzieję, 

że sukcesywnie kolejne przydziały węgla dla Gminy i Miasta Koziegłowy będą spływały. 
Przeprosił mieszkańców, którzy jeszcze nie otrzymali węgla i uspokoił, że zgodnie 
z wytycznymi wszystkie nie odebrane w tym roku przydziały węgla będą przenoszone 
na rok przyszły i każdy mieszkaniec będzie mógł zwiększyć zawnioskowanie 

w przyszłym roku do ilości nie pobranej w bieżącym roku. Na komisji wspólnej Pani 
Przewodnicząca Rady oraz Radni wnioskowali, aby stworzyć pewną pulę rezerwy dla 
osób , które ze względów socjalnych mają problemy w tym temacie i na pewno do tego 
pozytywnie się odniesiemy. Na dzień dzisiejszy przekazano mieszkańcom po 1950 zł 196 
ton węgla i 320 ton ekogroszku. Zapotrzebowanie jest w dalszym ciągu ogromne, 
to prawie 450 wniosków na węgiel oraz kilkadziesiąt na ekogroszek. Ma nadzieję, 
że sukcesywnie Polska Grupa Górnicza będzie awizowała węgiel dla mieszkańców 
Gminy i Miasta Koziegłowy; 

- wraz z Panią Przewodniczącą Rady i częścią Państwa Radnych uczestniczy li 
w Wojsławicach - w remizie strażackiej, w zakończeniu projektu realizowanego przez 
Gminę i Miasto Koziegłowy wspólnie z Państwową Strażą Pożarną , ale przede 
wszystkim z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi , z koordynatorem jakim była jednostka 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Cynkowie. Było to zadanie pod nazwą „ Poligon Małego 
Strażaka" , gdzie kończono projekt z wyjątkową ilością 120 młodych adeptów sztuki 
pożarniczej, którzy przepięknie, w obecności Komendanta Powiatowego, przedstawicieli 

wszystkich jednostek biorących udział w projekcie, złożyli ślubowanie dla drużyn 
pożarniczych młodzieżowych; 

przygotowania do pewnych działań w zakresie klastra energii - odbyło się Walne 
Posiedzenie członków naszego subregionu powiatu myszkowskiego klastra energii. 
I tutaj również została określona mapa tak, abyśmy w pierwszym kwartale 2023 roku , 
nie tylko dla jednostek samorządu terytorialnego , ale przede wszystkim dla 
mieszkańców , jeżeli chodzi o odnawialne źródła energii, poczynili starania w ramach 
audytów, ale i również programów funkcjonalno-użytkowych . Nie znamy jeszcze 
terminów naborów na projekty konkursowe, znamy tylko i wyłącznie alokacje na dzień 
dzisiejszy środków subregionalnych naszego subregionu północnego i na to możemy już 
powoli przygotowywać dokumenty , składać programy :funkcjonalno~użytkowe tak, 
aby być przygotowanym do złożenia projektów konkursowych. Natomiast Regionalne 
Programy Operacyjne to już jest rzecz, która wymaga konkursu, ale i również mamy 
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nadzieję że zawalczymy o dużo większe środki finansowe , również dla mieszkańców 
Gminy i Miasta Koziegłowy. Mówimy tutaj o fotowoltaice, oraz o pompach ciepła. 
Niemniej jednak odgórne wytyczne nie wskazują jeszcze czasookresu składania tychże 

wniosków; 

odbyły się dwie konferencje związane z.e środkami europejskimi dla województwa 
śląskiego. Pierwsza z udziałem Pana Premiera i Wojewody Śląskiego ,która odbyła się 
w zabytkowej kopalni „Luiza". Była prezentacja 5,5 mld zł dla tegoż rozdania w ramach 
Krajowego Programu Wsparcia dla województwa śląskiego, a mówimy o środkach 
funduszy europejskich, jak również tzw. sprawiedliwej transformacji , gdzie 
województwo śląskie również w tym bierz.e udział. Druga konferencja połączona 
z prezentacją odbyła się w Muzeum Śląskim, organizowana przez Marszałka 
Województwa Śląskiego. W obu tych wydarzeniach uczestniczyliśmy jako Gmina 
i Miasto Koziegłowy. Ma nadzieję, że zarówno materiały i wytyczne, ale i również 

zdobyte tam informacje prz.ełożą się na realizację tychże wniosków, o których mówił 

wcześniej; 

- w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji Kultury mieliśmy sposobność uczestniczyć 
w 1 O-leciu działalności Uniwersytetu Trzeciego Wieku, składaliśmy życz.enia 

dla uczestników , dla studentów III Wieku na kolejne dziesięciolecia działalności tegoż 
Uniwersytetu. Jak istotna jest to funkcja i rola, szczególne w życiu wczesno-senioralnym, 

tym aktywnym, było widać i słychać na deskach Miejsko-Gminnego Ośrodka Promocji 

Kultury; 
- w Ośrodku Promocji Kultury odbyła się uroczystość organizowana przez społeczność 

Szkoły w Siedlcu Dużym. Mieliśmy sposobność uczestniczyć i podziwiać całą rodzinę 
szkoln~ w wyjątkowym przedstawieniu Jasełek Bożonarodzeniowych . Pogratulował 
wszystkim biorącym udział w tej przepięknej uroczystości; 

- linie komunikacji publicznej, które będzie realizowała Gmina i Miasto Koziegłowy . 
Na terenie powiatu myszkowskiego Związek Powiatowo-Gminny „ Jedźmy Razem" 
otrzymał dofinansowanie, a w dniu wczorajszym podpisana została umowa z Wojewodą 
Śląskim na realizację tego zadania w roku 2023. Jesteśmy związkiem powiatowo
gminnym, który otrzymał dofinansowanie, a jednym również z dwóch jednostek ponad 
gminnych powiatowych, które takie środki otrzymały. Mamy nadzieję, że linie 
komunikacji publicznej przyjęte , połączone z dowozem uczniów, ale i również 

z komunikacją publiczną będą coraz lepiej wysycały potrzeby w zakresie komunikacji 
samochodowej publicznej. Gmina Koziegłowy również otrzymała dofinansowanie 
dwóch linii dla komunikacji publicznej. Jedna linia w kierunku Częstochowy, bardzo 
ważna z punktu widzenia obsługi, szczególnie dzieci i młodzieży, ale i również osób 
pracujących w Częstochowie , linia będzie realizowana w sposób nie zagrożony 
od 2 stycznia 2023 r. Natomiast druga linia realizowana będzie w kierunku Woźnik i ma 

nadzieję, że przewoźnik złoży ofertę i podpiszemy również wnowę na realiwcję tegoż 

zadania; 
- kończąc swoje sprawozdanie Pan Burmistrz ponownie wrócił do spra'"")" związanej 

z dystrybucją węgla dla mieszkańców. Uspokoił wszystkich mieszkańców, którzy 
składali wnioski i wyraził nadzieję, że Gm.ina i Miasto Koziegło'"")", jak i pozostałe 

samorządy, otrzymają dodatkową pulę węgla niezbędną do zaspokojenia tego zadania, 
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jakim jest zakup węgla na warunkach preferencyjnych realizowany przez Gminę i Miasto 

Koziegłowy. Będziemy na bieżąco informować każdego mieszkańca jeżeli będzie pula 

dostępna , będzie węgiel czy ekogroszek na składzie, będą telefony do osób które 

oczekują w kolejce i po wpłacie niezwłocznie dostarczany. Na dzień dzisiejszy 250 

gospodarstw domowych zostało w ciągu tych ponad dwóch tygodni zaspokojonych przez 
przewoźnika we wskazanej wadze i asortymencie węgla . Idzie to bardzo sprawnie 

i mamy nadzieję, że tak będzie w przyszłości. 

Pan Burmistrz złożył zebranym oraz wszystkim mieszkańcom Gminy i Miasta Koziegłowy 

życzenia na nadchodzące Święta Bożego Narodzenia. Życzył, aby te trudne czasy, które nastały 
od 2-3 lat, a związane z pandemią, a obecnie z wojną na Ukrainie były jak najszybciej 

przezwyciężone, abyśmy mogli ze spokojem wracać do normalnej pracy samorządowej na rzecz 

mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy, 

Ad. pkt 8 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 30 listopada 2022 r. 

podejmowane działania to: 

- zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji, 
- przygotowanie porządku obrad bieżącej oraz kolejnej sesji Rady 

- praca nad materiałami sesyjnymi, 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęło pismo Pani Sołtys z miejscowości Lgota Nadwarcie 

o uwzględnienie w budżecie na 2023 rok budowy boiska wielofunkcyjnego . Pani 

Przewodnicząca, celem przypomnienia poinformowała, że takie wnioski składa się do 15 

września roku poprzedzającego rok budżetowy. Poinformowała Panią Sołtys Lgoty Nadwarcia, 
że wniosek w tej sprawie złożył Radny Pan Wojciech Chrapek w odpowiednim czasie , zgodnie 

z procedurą uchwalania budżetu. I jeżeli tylko będziemy takim bogatym budżetem dysponować, 
będziemy w przyszłym roku debatować nad tym, czy będzie nas stać takie boisko wybudować 

czy też nie. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna Sesja Rady Gminy i Miasta odbędzie się 
w dniu 29 grudnia bieżącego roku o godz. 12,oo. Natomiast posiedzenie wspólne komisji 

odbędzie się dzień wcześniej , w środę 28 grudnia br. o godz. 14,oo. 

Ad. pkt 9 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 10 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

~ Radny Pan Leonard Jagoda zapytał czy na tym spotkaniu najpierw w Zabrzu, a później 
w Katowicach, kiedy tam omawiano zręby budżetu, a szczególnie ten fundusz sprawiedliwej 
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transformacji, była mowa że subregion północny się nie kwalifikuje do tych dużych pieniędzy 
sprawiedliwej transformacji, i jeśli to było potwierdzone, to czy jest jakaś rekompensata dla 
subregionu północnego; 
- Pan Bunnistrz wyjaśnił, że fundusz sprawiedliwej transformacji nakierowany jest przede 
wszystkim na działania, które zmniejszają emisyjność, ale i również tą transformację 

gospodarczą Śląska i ma nadzieję, że z tych środków również, w ramach oddziaływania 
na środowisko będziemy mogli korzystać. To nie tylko kopalnie i przemysł ciężki, te 2 mld 

25 mln zł również jest dla całego województwa śląskiego w tej puli. Na pewno Regionalny 
Program Operacyjny , ale przede wszystkim Wydział Funduszy Europejskich będzie musiał 
się bardzo dobrze z podziałem i alokacją przygotowywać. Tam są pieniądze dla przemysłu, 
edukacji, nauki, innowacji i pomysłów , które mogą ewentualnie transformować nasze 
województwo. I taicie ośrodki mogą powstawać w całym województwie przejmując pewne 
zasoby , te które były do tej pory wpływające mniej korzystnie lub bardziej na nasze 

oddziaływanie; 

- Sołtys wsi Postęp prosił o odśnieżenie zatok autobusowych przy wyremontowanej drodze 
od Nadwarcia w kierunku Myszkowa, bo autobusy mają problem z wjazdem do zatoczki i jest 

problem z wsiadaniem do autobusu i wysiadaniem; 
- Pan Burmistrz wyjaśnił, że są to zatoczki przy drodze wojewódzkiej, którą odśnieża Powiat. 
Pan Dyrektor ZUK na pewno taki wniosek, jeszcze w dniu dzisiejszym, przekaże koordynatorom 
z Powiatu. Przed dzisiejszą scąją Rady rozmawiano o tym, że są pewne przestrzenie publiczne, 
gdzie oprócz drogi jest pobocze, jest zatoczka autobusowa, czy kawałek chodnika , gdzie 

również warto zwrócić na to uwagę, a mówimy o drogach gminnych; 
- Pani Przewodnicząca Rady podziękowała Dyrektorowi i pracownikom Zespołu Usług 
Komunalnych za działania w kierunku zimowego utrzymania dróg, a odśnieżanie prowadzone 

jest od wczesnych godzin rannych do nocy; 
- Pan Andrzej Szóstak również podziękował pracownikom ZUK za szybkie i sprawne działania 

w zakresie odśnieżania; 
- Pan Burmistrz poinformował, że komunikacja z Zespołem Usług Komunalnych jest przez całą 
dobę. Pracownicy kończą pracę o godzinie 22,oo a rozpoczynają o 4,oo rano i tutaj akurat 
wszyscy słuią pracą w zakresie zimowego utrzymania . Prosił też o cierpliwość . Wszystkie 
uwagi i spostrzeżenia przyjmujemy na bieżąco. Będziemy musieli zwrócić uwagę na za zatoczki 
autobusowe i przejścia dla pieszych, o co zwrócił się do Pana Dyrektora Zespołu Usług 

Komunalnych. 

Pani Przewodnicząca złożyła zebranym oraz wszystkim mieszkańcom Gminy 1 Miasta 
Koziegłowy życzenia na nadchodzące Święta Bożego Narodzenia. 

Ad. pkt 11 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 
zamknęła obrady czterdziestej czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując 

radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 
Na tym obrady czterdziestej czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządziła: Urszula D.yj a. 
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